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7_A0_94_E5_A4_8D_E8_c73_647989.htm 第十三招：敢于开

口say English 传授嘉宾：王同学 所报专业：作物学专业 所报

学校：吉林大学 复试情景再现： 1.复试老师：博士生导师王

庆钰教授、硕士生导师崔金虎教授、硕士生导师都兴林。 2.

复试问题： 崔老师问：Can you briefly introduce yourself and

give me some reasons for why you choice our university? 答：First,

let me introduce myself to you. (又补I am glad to meet you) My

name is XXX. I come from Taiyuan, the capital of Shanxi Province. I

have been studying in the forestry department of Shanxi Agricultural

University since 2001. I am open-minded, quick in thought and very

fond of history. In my spare time, I have broad interests like all the

other young people, frequently I communicate with other people by

making comments in the forum on line. I always believe that one will

easily lag behind unless he keeps on learning。 The university is one

of the most famous universities in the Shenyang province, it has

massive academically environment. It develops into a comprehensive

university with efforts of generations, more and more people focus

on it. At the time, it takes the lead among the universities with nice

teaching and scientific research ability. There are teaching research

experimental bases, for example, the computer center, analyzing-test

center, modern education technical center and so on. Moreover, it

owns many well-known professors. I am interested in all. So I hope I

can enter this university. That’s all, thank you for your question。 



现身说法： 可取之处：尽管我在英语口语表达上并没有做到

最优秀，但是在考场中我没有犯沉默这一大忌，而是尽自己

最大的能力去与老师沟通，让老师明白尽管现在的我不是最

优秀的，但是我敢于去表达。同时在这一过程中，也让老师

对我纯正的口语发音留下印象，所以最后还是拿到了公费。

一切事在人为。 不足之处：没有表达出我在林学这一方面的

优势，这是最大的缺点，在将近五分钟的表达过程中没有提

到一个专业术语。 编辑特别推荐： 支招：考生如何在2010年

考研复试中突围？ 考研复试攻略：准备时间总量持平 五步骤

进行 考研复试决胜攻略：绝妙17招让老师喜笑颜开 更好的互

动交流，请进入百考试题论坛 轻轻一点，好资料即刻收藏！
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